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KARMØY KONTROLL- OG KVALITETSUTVALG 
 

SÆRUTSKRIFT 
 
Onsdag 28. september 2022 ble det avholdt møte i Karmøy kontroll- og kvalitetsutvalg under 
ledelse av utvalgets leder Tor Inge Melhus.   
  
MØTESTED: Karmøy Rådhus, formannskapssalen 
  
MØTESTART/MØTESLUTT: kl. 17.30 – kl. 19.00 
  
MØTENDE MEDLEMMER: Tor Inge Melhus (KL), Torunn Tvedt (KrF) og 

Ørjan Fjellkårstad (Sp),  
 Maria Kalstø (MDG) og Thor Otto Lohne (A) 

under sak 28/22 
 

MØTENDE VARAMEDLEM: 1. vara Hans Cristian Arnøy (FrP)  
  
FORFALL: Bjørn Hundhammer (FrP), Linn Utseth (H) og  

1. vara E. Vikingstad og 2. vara S-A.Varne (H) 
  
FRA SEKRETARIATET MØTTE: Daglig leder/utvalgssekretær Toril Hallsjø,  

Haugaland kontrollutvalgssekretariat IKS 
  
FRA ROGALAND REVISJON IKS 
MØTTE: 

 
Forvaltningsrevisor Frode K. Gøthesen 

 
FRA ADMINISTRASJONEN: 

 
Rådmann Vibeke Vikse Johnsen  
Innkjøpssjef Kristian Wikrene i sak 29/22 
Personalrådgiver Guri Sønstabø i sak 30/22 

  
ANDRE SOM MØTTE: Kinosjef Aina Sævik Olsen og  

styreleder Aase Simonsen, Karmøy Kino AS i sak 
28/22 

  
MERKNADER TIL INNKALLING:  Ingen  
  
MERKNADER TIL SAKSLISTE: Ingen 

 
FØLGENDE SAK BLE BEHANDLET: 
 
SAK 30/22 FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORTEN «KOMPETANSE OG 

REKRUTTERING»  
 
Sekretariatets innstilling: 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Kompetanse og rekruttering» 

fra Rogaland Revisjon til orientering. 
 

2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.  
 

3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om 
oppfølging av rapporten innen 12 måneder etter kommunestyrets vedtak. 
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Behandling i kontroll- og kvalitetsutvalget 28.09.22: 
Forvaltningsrevisor Frode Gøthesen presenterte rapporten. Han gikk igjennom formål, 
problemstillinger og hovedpunkter/konklusjoner. Revisjonen hadde funnet at kommunen i all 
hovedsak har den kapasitet og den kompetanse som trengs., men var kommet med tre 
anbefalinger. Han viste også til rådmannens kommentarer til rapporten hvor arbeidsmiljø-
gruppene blir spesielt framhevet som viktig. 
 
Utvalget hadde spørsmål om sykefraværsprosent-tabellene, innholdet og sist tilgjengelige tall. 
Maria Kalstø ønsket at utvalget fikk forelagt seg sykefraværstallene for 3. kvartal på bakgrunn 
av urovekkende høye tall i barnehagene i fjor. Utvalget ble enig om at de legges fram som 
referatsak til neste møte i oktober. 
 
Hans Chr. Arnøy stilte spørsmål om økt fravær skyldtes mer psykisk helse. Personalrådgiver 
opplyste at da NAV ikke lenger oppgir grunn for sjukefravær, er det vanskelig å svare på om 
psykiske diagnoser har vært økende. Tidligere har muskel- og skjelettrelaterte diagnoser vært 
i overvekt. Karmøy er så stor at den følger tendensene ellers i landet. Høyest sykefravær 
ligger innen de yngste og de eldste arbeidstakerne. 
Utvalget sluttet seg til innstillingen slik den var framlagt.  
 
Enstemmig vedtak i kontroll- og kvalitetsutvalget 28.09.22 og innstilling til 
kommunestyret: 
 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Kompetanse og rekruttering» 

fra Rogaland Revisjon til orientering. 
 

2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.  
 

3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om 
oppfølging av rapporten innen 12 måneder etter kommunestyrets vedtak. 

 
Rett utskrift: 
 
 
Toril Hallsjø (sign.) 
Daglig leder/utvalgssekretær 
 
 


